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Abstract (en)
[origin: US4822298A] The invention relates to a wire connector for cable wires, in particular for telecommunications. A device is provided in a wire
connector, which can be used for generating a connecting splice as well as for generating a branching splice, without special tools for cutting the
cable wires off being necessary. Guide channels (4) are provided having a separating knife (6) for the cable wires (7,8). Furthermore, the upper
part of housing (2) includes separating pieces on its underside. The upper part of housing (2) is latchable with the lower part of housing (1) in two
different positions, the separating pieces cooperating in one position only with the separating knives (6).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Aderverbinder für Kabeladern, insbesondere von Fernmeldekabeln. Um einen Aderverbinder zu schaffen, der
sowohl zur Herstellung eines Verbindungsspleißes als auch eines Abzweigungsspleißes verwendbar ist, ohne daß besondere Werkzeuge für das
Abschneiden der Kabeladern erforderlich sind, ist in jedem Führungskanal (4) ein Trennmesser (6) für die Kabeladern (7,8) angeordnet. Darüber
hinaus weist das Gehäuseoberteil (2) auf seiner Unterseite Trennstege auf. Das Gehäuseoberteil (2) ist in zwei unterschiedlichen Stellungen mit
dem Gehäuseunterteil (1) verrastbar, wobei die Trennstege nur in einer Stellung mit den Trennmessern (6) zusammenwirke.
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